
P/D:7/2-2025 

Zápis č.1 

z jednání OV Nevšová dne 7. 2. 2025 

Místo zasedání: KD Nevšová 

Začátek a konec jednání: 18:00 – 20:00 

Počet přítomných: 8 

Omluvení členové: 1 

Neomluvení členové: - 

Další zúčastnění jednání OV: Místostarostka p.Monika Hubíková 

Ověřovatelé zápisu: Bronislav Münster 

Zapisovatel: Ing.  Pavel Hrbáček 

 

 

Schválený program jednání: 

• Kontrola úkolů z předcházejícího zasedání OV 

• Projekty  

• Nové 

• Diskuse 

 

 

1. Kontrola úkolů a jejich řešení  

a) Různé ze zápisu OV č. 12 2024 

 

 

2. Projekty  

a) Územní studie v lokalitě Půllání: 

V pátek 7.2  proběhla závěrečná schůzka, kde byli seznámeni vlastníci pozemků 

se Studií proveditelnosti. 

Zatím nebylo přijato konečné rozhodnutí o schválení. Toto bude řešeno až po 

písemném vyjádření nepřítomných vlastníků a následně dán všem písemně na vědomí 

výsledek hlasování.  

b) Rekonstrukce cesty Čtvrtě: 

-  V rozpočtu města byla schválena navýšená částka na realizaci úpravy místní 

komunikace ve výši 4 mil. Kč. Budou tak pokryty náklady jak na vybudování cesty tak 

i veřejného osvětlení. 

- Odbor investic podal žádost na Stavební úřad v Luhačovicích o zahájení stavebního 

řízení. 

Oprava zvonice – v součinnosti s vedením města proběhne příprava v r. 2025. 

c)  Rybník v lokalitě Paseka v místě devastované vodní nádrže– byla již podána žádost 

na město o vyhotovení studie a zpracování projektu. 

 

 

 



3. Různé 

 

a) Oprava hracích prvků v zahradě MŠ:  

- pro r. 2025  zbývá ještě řešit střechu altánu. Po konzultaci s p. 

místostarostkou osloví předseda OV p. Struhaře z Popova 

k zahájení rekonstrukce střechy. 

b) Oprava knihovny: 

- Po dohodě s p. starostou osloví OV firmu,  která provede výměnu 

stropních světel a dále firmu, která provede výměnu regulačních 

ventilů na radiátorech. 

- Náklady budou hrazeny z rozpočtu města.  

c) Požadavky  na přemístění pomníku nad kaplí:  

– Je v řešení, čekáme jak bude pokračovat jednání s městem 

f) Vyplavená suť z uličky u domu – schůzka s inv. oddělením města na 

místě byla přesunuta na jarní měsíce. 

g) Oprava a výměna odpadkových košů u autobusové zastávky a v dalších místech obce 

bude probíhat po výběru nových košů. Předseda OV osloví ke spolupráci SMS . 

h) Stále není vyjasněn povodňový plán pro MČ. 

 

 

4. Nové 

 

a) Návrh pachtu na p. č. 5315 mezi městem a – zatím pozastaveno. 

b) Řešení sečení travin podél komunikace směrem na Paseka – dohoda s SMS. 

c) Řešení údržby oplocení u vysazených stromků – Drahanec, stará nevšovská cesta a 

cyklostezka směrem na Luhačovice – bude řešeno v rámci dotace v letošním roce 

d) Předseda OV jednal s  o možnosti výměny nebo prodeje pozemku 

v areálu ABM. Zatím nedošlo k dohodě, ale jednání budou dále pokračovat. 

e) Informace předsedy OV o výrobě nové dopravní značky pro kulturní akce v obci 

f) Seznámení s výsledky Grantů pro spolky a fyz.osoby v r.2025. 

g) Žádost  o prověření žádosti o možnosti směny pozemků. 

h) Autovrak na pasekách již byl odtažen. 

i) Došlo k poškození tzv. hopsinek na dětském hřišti. 

Tyto již byly objednány nové a po doručení budou nově osazeny. 

j) Řešení kolaudace domu na Čtvrtích – předseda OV seznámil členy OV o jednání s p. 

Pazderovou. 

k) Předseda OV přednesl členům možnost společného obecního plesu v r.2026. 

Ples / zábava / by byl realizován společně se všemi spolky v obci. 

l) Nákup vlečky k traktoru. 

m) Předseda OV seznámil členy OV s problémy s kanalizací ve středu obce. 

Problém byl již z části řešen. 

n) p. Pavel Hrbáček seznámil členy OV s pohybem obyvatelstva v obci v roce 2024. 

o) Návrh předsedy OV na odměnu

p) p.Drgová upozornila na opět nefungující obecní rozhlas,již byl informován servis  



 

 

5. Požadavky na vedení – jednotlivé odbory města: 

 

OV žádá Město Slavičín o : 

 

a) zařazení projektu rekonstrukce vodní nádrže na pasekách 

k vytvoření projektové dokumentace na vybudování rybníku. 

b) zařazení nového projektu a vytvoření projektové dokumentace  k rekonstrukci druhé 

části ulice ČTVRTĚ – jako ČTVRTĚ II   

c) opravu havarijního stavu osvětlení v knihovně a výměnu regulačních ventilů u 

radiátorů,které jsou taktéž v havarijním stavu –  rozjednáno s p.starostou 

d)  opravu střechy altánu v MŠ –  rozjednáno s p.místostarostkou 

e)  zaslání požadavku na EGD k zajištění výstavby nové trafostanice v lokalitě Losky 

v rámci zpracovaného projektu a to ještě v tomto roce - INVESTICE 

 

OV žádá odbor investic u akce ČTVRTĚ o : 

 

- vyvolání jednání s fy Unart na umístění prostupů pro projekt 

zemního vedení vysokorychlostních kabelů pro internet v této části. 

- zabezpečení prostupů inženýrských sítí k pozemku 

 a , parc. č. 779/7, před realizací akce 

„Úpravy místní komunikace v lokalitě Čtvrtě“. 

 

Nemáme vyjádření: 

k opravě v Územním plánu – a to zrušení vedení VN a navržené plochy pro 

technickou infrastrukturu za účelem zásobování elektrickou energií TE 18 vč. 

transformátoru /nachází se v Územním plánu na hlavním výkrese pod stavební 

plochou 1002/. Navrhujeme jednání s EON na místě. 

 

 

 

6. USNESENÍ : 

 

Usnesení 1/OsVN1/25 

Osadní výbor souhlasí s nákupem vlečky za obecní traktor v hodnotě cca 30 tis Kč. 

Hlasování: pro – 8, proti – 0 , zdržel se – 0 

 

Usnesení 2/OsVN1/25 

Osadní výbor souhlasí s odměnou  

Hlasování : pro – 8,proti – 0 , zdržel se – 0 

 

 

 



Usnesení 3/OsVN1/25 

Osadní výbor souhlasí s odměnou

za archivaci písemností a dokumentů v OV od r.2015. 

Hlasování : pro – 8,proti – 0,zdržel se - 0 

 

 

 

 

 

 

Termín další řádné schůze OV bude oznámen mailem. 

 

        Bronislav Münster 

     předseda OV 

 

Zapsal: Ing. Pavel Hrbáček 


